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PROTOKÓŁ NR V/2017 
 

z XXIV Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 21 czerwca 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli 

Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 10
00

, a zakończona o godzinie 16
30

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Leszek Łubkowski 

  Marta Malewicz 

  Alfred Misztalski 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Nieobecny: 

1. Mariusz Karpowicz 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

2.  Pan Leszek Jóźwiak  Zastępca Wójta Gminy Wola Uhruska  

3.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

4.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

5.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

6.  Pan Przemysław Kuryś  Prezes Przedsiębiorstwa Usługowo – Wytwórczego 

w Woli Uhruskiej 

 

7.  Pan Czesław Parol  Kierownik SP ZOZ w Woli Uhruskiej  

8.  Pan Jerzy Brzozowski  Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Woli Uhruskiej 
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9.  Pani Ewa Grum  Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Woli 

Uhruskiej 

 

10.  Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

11.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

12.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

13.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

14.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

15.  Pani Sylwia Olszak  Sołtys wsi Piaski 

16.  Pani Ewa Pręciuk   Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

17.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

18.  Pan Sławomir Skobodziński  Sołtys wsi Stulno 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za 2016 r. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu gminy za 

2016 r. 

7.1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2016 r. oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego; 

7.2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

7.3) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej oraz opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium; 

7.4) dyskusja; 

7.5) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Wola Uhruska 

z wykonania budżetu za 2016 r.; 

7.6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2016 r.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1) wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie nieruchomości położonej w 

Woli Uhruskiej oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 237/43 

ograniczonym prawem rzeczowym – służebnością przesyłu; 
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8.2) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Wyryki; 

8.3) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020; 

8.4) zmian w budżecie gminy. 

9. Informacja gminnych jednostek organizacyjnych zobowiązanych do 

przygotowania propozycji zagospodarowania czasu wolnego dzieci, 

młodzieży, jak również turystów w okresie wakacyjnym. 

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

11. Wolne wnioski i dyskusja. 

12. Zakończenie XXIV Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

PKT 1 

OTWARCIE XXIV SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 21 czerwca 2017 roku o godzinie 10
00

 Przewodniczący Rady Gminy 

– Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XXIV Sesję Rady Gminy słowami: 

„Otwieram dwudziestą czwartą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym 

przywitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczy 14 Radnych ze względu na 

nieobecność Radnego Mariusza Karpowicza. Następnie zakomunikował, że 

liczba Radnych stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał oraz dodał, że obrady dzisiejsze są prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

w sprawie wyrażania zgody na ustanowienie służebności na działce nr 235/7 

obręb Wola Uhruska.  

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk zaproponował zmianę 

nazwy uchwały w sprawie „wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie 

nieruchomości położonej w Woli Uhruskiej oznaczonej w ewidencji gruntów 

numerem 237/43 ograniczonym prawem rzeczowym – służebnością przesyłu” 

na uchwałę w sprawie „wyrażenia zgody na obciążenie prawa użytkowania 
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wieczystego służebnością w odniesieniu do nieruchomości położonej w Woli 

Uhruskiej oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 237/43”. 

Przewodniczący zaproponował również wprowadzenie do porządku obrad 

punktu o nazwie „Prezentacja protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wola Uhruska, przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w sprawie 

gospodarowania odpadami komunalnymi”. 

 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za 2016 r. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu gminy za 

2016 r. 

7.1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2016 r. oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego; 

7.2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

7.3) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej oraz opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium; 

7.4) dyskusja; 

7.5) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Wola Uhruska 

z wykonania budżetu za 2016 r.; 

7.6) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2016 r.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1) wyrażenia zgody na obciążenie prawa użytkowania wieczystego 

służebnością w odniesieniu do nieruchomości położonej w Woli 

Uhruskiej oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 237/43; 

8.2) wyrażania zgody na ustanowienie służebności na działce nr 235/7 obręb 

Wola Uhruska; 

8.3) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Wyryki; 

8.4) wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020; 

8.5) zmian w budżecie gminy. 

9. Prezentacja protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola 

Uhruska przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w sprawie gospodarowania 

odpadami komunalnymi. 
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10. Informacja gminnych jednostek organizacyjnych zobowiązanych do 

przygotowania propozycji zagospodarowania czasu wolnego dzieci, 

młodzieży, jak również turystów w okresie wakacyjnym. 

11. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wolne wnioski i dyskusja. 

 Zakończenie XXIV Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

 

W związku z brakiem innych uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 

wstrzymujących się  - 0 głosów.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

większością głosów. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXII I XXIII SESJI RADY 

GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XXII 

i XXIII Sesji Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, 

umożliwiając tym samym Radnym zapoznanie się z jego treścią. 

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XXII Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XXII 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 

 

za    - 13 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 1 głos. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XXII Sesji Rady Gminy został przyjęty większością 

głosów. 

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XXIII Sesji Rady 

Gminy, Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XXIII 

Sesji Rady Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami 

w stosunku: 

 



6 

 

za    - 13 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 1 głos. 

Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty większością 

głosów, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Zastępcę Wójta Gminy – Pana Leszka 

Jóźwiaka o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Pan Jóźwiak poinformował, że:  

 28.04.2017 r. – w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubelskiego 

odbyła się konferencja dotycząca naboru wniosków o dofinansowanie na 

lata 2014 - 2020. 

 08.05.2017 r. – we Włodawie odbyło się spotkanie dotyczące organizacji 

Europejskich Dni Dobrosąsiedztwa. 

 13.05.2017 r. – w Woli Uhruskiej odbyły się uroczystości związane 

z obchodem 70-lecia OSP Wola Uhruska. 

 21.05.2017 r. – w Dubecznie odbyły się międzygminne zawody sportowo 

pożarnicze. 

 22.05.2017 r. – w Urzędzie gminy w Woli Uhruskiej odbył się przetarg na 

sprzedaż gruntów mienia gminy. 

 25.05.2017 r. – w Urzędzie Marszałkowskim w Lublinie odbyło się 

spotkanie z okazji Dnia Samorządowca. 

 31.05.2017 r. – odbyło się posiedzenie Zarządu Gminnego OSP. 

 05.06.2017 r. – miało miejsce XXX Zgromadzenie Związku Gmin 

Lubelszczyzny. 

 10.06.2017 r. – w Stawkach odbyły się Powiatowe Zawody Młodzieżowych 

Drużyn Pożarniczych. 

 12.06.2017 r. – odbył się przetarg na remont budynku mieszkalno – 

biurowego przy ul. Dworcowej. 

 18.06.2017 r. – w Dubecznie odbyły się Powiatowe Zawody Sportowo - 

Pożarnicze. 

 20.06.2017 r. – miało miejsce posiedzenie Rady Społecznej przy SP ZOZ 

w Woli Uhruskiej. 
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 20.06.2017 r. – odbyło się wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radny Tadeusz Pawłowski, zapytał:  

 na jakim etapie jest przygotowanie projektu scaleniowego części 

gruntów wsi Bytyń, Wola Uhruska i Józefów? 

 na jakim etapie są wnioski o dofinansowanie na realizację zadań 

składane przez Gminę Wola Uhruska? 

 jaki jest los projektu rewitalizacji Kościoła Rzymskokatolickiego 

w Kosyniu? 

 na jakim etapie jest stan przygotowań odtworzenia Posterunku 

Policji w Woli Uhruskiej? 

 o więcej informacji dotyczących przebiegu nitki gazociągowej 

w Bytyniu, 

 czy będą podejmowane próby ratowania Klubu LKS Vitrum, 

którego najprawdopodobniej od nowego sezonu już nie będzie? 

 co z przetargiem na budowę sceny zadaszonej w Woli Uhruskiej? 

Radny Tadeusz Pawłowski poprosił Dyrektora Zespołu Szkół w Woli 

Uhruskiej o przedstawienie wstępnych informacji dotyczących wyników 

egzaminów gimnazjalnych, oraz zapytał jaka będzie sytuacja kadrowa 

w Zespole Szkół wynikająca z arkusza organizacyjnego na rok szkolny 

2017/2018? 

Radny Alfred Misztalski:  

- poprosił o wywieszenie informacji na tablicach ogłoszeń postępowania 

w przypadku szkód w płodach rolnych, 

- zapytał kiedy będzie realizowany remont świetlicy w Zbereżu? 

- zwrócił się do sołtysa Wiesława Chomika – Przedstawiciela Izb Rolniczych 

z prośbą o przedstawienie krótkiej informacji dotyczącej funkcjonowania Izb 

Rolniczych. 

Radny Antoni Linde poinformował o zapadnięciu się części ul. Orzechowej 

po przeprowadzonych tam pracach firmy gazowniczej oraz poprosił 

o ustawienie tablic naprowadzających na ostrym zakręcie przy ul. Spacerowej 

w Woli Uhruskiej. 

Radny Marian Łubkowski poprosił o usunięcie mankamentu związanego 

z zalegającą wodą przy ul. Dworcowej i 1-go Maja. 
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Sołtys Krzysztof Łukomski poprosił o wymianę przystanku autobusowego 

wraz z remontem zajazdu autobusowego w Potokach oraz remont drogi 

powiatowej w kierunku miejscowości Łukówek. 

Przewodniczący Rady Gminy – Marek Kuszneruk: 

 poprosił o analizę ekonomiczną odstawiania odpadów stałych do Włodawy, 

 poprosił o ponowienie rozmów z przedstawicielami PKP w kontekście 

przebudowy rampy kolejowej celem połączenia drogi Wojewódzkiej nr 819 

z drogą powiatową w kierunku Stanisławowa, 

 poprosił o rozważenie możliwości budowy wodociągu przy ul. Chełmskiej, 

 zasugerował rozważenie możliwości budowy chodników przy ul. Chełmskiej 

oraz w części miejscowości Bytyń, 

 zwrócił się z prośbą, aby poprosić Pana Szeligę, właściciela działki przy 

skrzyżowaniu ul. Dworcowej i 1-go Maja o przycięcie krzewów w celu 

poprawienia bezpieczeństwa na skrzyżowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 6.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU OPIEKI ZDROWOTNEJ W WOLI 

UHRUSKIEJ ZA 2016 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/163/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za 2016 r. 

W trakcie wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy o godz. 10
37

 do 

obradujących dołączył Radny Mariusz Karpowicz. 

Pani Kędzierawska odczytała sprawozdanie finansowe Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za rok 2016 

zakończonego wynikiem dodatnim w wysokości 13 594,00 zł. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Czesław Parol odczytał sprawozdanie z działalności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za 2016 r., co 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Parolowi oraz Pani Kędzierawskiej za 

omówienie wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 
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Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, jak będzie wyglądało finansowanie 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej po likwidacji Narodowego Funduszu Zdrowia? 

Pan Czesław Parol – Kierownik SP ZOZ w Woli Uhruskiej poinformował, 

że po likwidacji Narodowego Funduszu Zdrowia będzie ona zastąpiona podobną 

instytucją o innej nazwie i nie będzie to wpływało na finansowanie 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/163/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Woli Uhruskiej za 2016 r., w którym 

to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 15 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7.1 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO 

WRAZ ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU 

GMINY ZA 2015 R. ORAZ INFORMACJI O STANIE MIENIA 

KOMUNALNEGO. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Panią 

Justynę Kędzierawską o przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 r. oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego. 

Pani Kędzierawska odczytała w całości sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy za 2016 r. oraz informację o stanie mienia komunalnego stanowiącą 

złącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Kędzierawskiej za 

przedstawioną informację, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

obrad. 

PKT 7.2 

PRZEDSTAWIENIE OPINII REGIONALNEJ IZBY 

OBRACHUNKOWEJ. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Justynę Kędzierawską – 

Skarbnika Gminy o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
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Pani Kędzierawska poinformowała, że otrzymaliśmy uchwałę Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 24 kwietnia 2017 r., która to postanawia 

pozytywnie zaopiniować przedłożone przez Wójta Gminy Wola Uhruska roczne 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2016 r. Wyżej wymieniona 

uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

z dnia 24 kwietnia 2017 r. została przez Panią Kędzierawską odczytana w 

całości. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Kędzierawskiej za 

przedstawioną informację, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

obrad. 

PKT 7.3 

PRZEDSTAWIENIE STANOWISKA KOMISJI REWIZYJNEJ 

ORAZ OPINII REGIONALNEJ IZBY OBRACHUNKOWEJ 

W SPRAWIE ABSOLUTORIUM. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Marię Haciuk – 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o przedstawienie stanowiska 

Komisji Rewizyjnej oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Haciuk poinformowała, że 

w dniu 30 maja 2017 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, która 

obradowała w pełnym 5 –cio osobowym składzie, i w oparciu o analizę 

dokumentów przedstawionych przez Panią Skarbnik – Justynę Kędzierawską, 

Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę Nr 1/2017 z dnia 30 maja 2017 r. 

w sprawie zaopiniowania sprawozdania o wykonaniu budżetu Gminy Wola 

Uhruska za 2016 r. i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wola 

Uhruska, Komisja Rewizyjna postanawia: 

 pozytywnie zaopiniować wykonanie budżetu Gminy za rok 2016 przez 

Wójta Gminy Wola Uhruska, 

 wnioskuje się o udzielenie Wójtowi Gminy Wola Uhruska absolutorium za 

2016 r., 

 przedłożyć niniejszą uchwałę Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Lublinie, zespół w Chełmie celem zaopiniowania oraz Przewodniczącemu 

Rady Gminy do wiadomości. 

Uchwała Nr 1/2016  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola Uhruska z dnia 

30 maja 2017 r. w sprawie zaopiniowania sprawozdania o wykonaniu budżetu 

Gminy Wola Uhruska za 2016 r. i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Wola Uhruska oraz jej uzasadnienie zostały odczytane w całości 

i stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Haciuk oznajmiła, że 

uchwała Komisji Rewizyjnej oraz wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wola Uhruska była przedmiotem 

oceny Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, która 

uchwałą z dnia 30 maja 2017 r. w sprawie opinii do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wola Uhruska o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Wola Uhruska z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok postanowiła 

pozytywnie zaopiniować wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola 

Uhruska. 

Uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

z dnia 30 maja 2017 r. w sprawie opinii do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wola Uhruska o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wola Uhruska 

z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok została odczytana przez 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej w całości i stanowi załącznik do protokołu. 

PKT 7.4 

DYSKUSJA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk zwrócił się z prośbą 

do Radnych o udział w dyskusji dotyczącej sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 r. i informacji o stanie 

mienia komunalnego. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał: 

 czy 1 500 000,00 zł to nieuzyskane należności z 2016 r. czy łącznie z 

lat poprzednich? 

 czy i na jaka kwotę dokonano umorzeń podatkowych, ze względu na 

ważny interes społeczny podatnika? 

 dlaczego w 2016 r. była wydatkowana tak niska kwota na 

inwestycje? 

 o dwa sukcesy oraz dwie porażki 2016 roku? 

Radny Tadeusz Pawłowski poprosił wszystkich Sołtysów z terenu Gminy 

Wola Uhruska, aby środki przeznaczane na fundusz sołecki były 

wykorzystywane w jak największym stopniu. 

Radny Pawłowski wyraził swoje obawy co do ściągalności opłaty 

śmieciowej twierdząc, że kolejna podwyżka tej opłaty obciąży tylko tych, którzy 

w należyty sposób realizują to zobowiązanie. 

Pani Justyna Kędzierawska – Skarbnik Gminy poinformowała, że 

nieuzyskane należności w kwocie 1 500 000,00 zł jest to kumulacja od 

powstania samorządów. 
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Wójt Gminy poinformował, że w 2016 roku nie było możliwości pozyskania 

dofinansowania więc był to rok przygotowywania 16 przedsięwzięć 

inwestycyjnych. 

Wójt Gminy poinformował, że do porażki 2016 r. można zaliczyć nie 

uzyskanie dofinansowania wniosku dotyczącego gospodarki wodno – ściekowej 

w Gminie Wola Uhruska oraz współpraca ze Starostwem Powiatowym we 

Włodawie w zakresie wspólnego przygotowywania projektu scaleniowego 

części gruntów wsi Bytyń, Wola Uhruska i Józefów. 

Wójt Gminy poinformował, że do sukcesów można zaliczyć realizację 

dwóch projektów drogowych w postaci przebudowy dróg przy kościele w Woli 

Uhruskiej oraz przebudowy drogi w Siedliszczu. 

Pani Kędzierawska poinformowała, że fundusz sołecki był wykorzystywany 

na różnym poziomie i wynika to z procentowej ściągalności podatków z 

poszczególnych sołectw. 

Pani Kędzierawska oznajmiła również, że Wójt Gminy w 2016 r. dokonał 

umorzeń na ważny interes społeczny podatnika w wysokości 10 080,30 zł i taka 

informacja jest wywieszona na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Wola 

Uhruska. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA I 

ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO 

WRAZ ZE SPRAWOZDANIEM WÓJTA GMINY WOLA 

UHRUSKA Z WYKONANIA BUDŻETU ZA 2016 ROK. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Mariana Łubkowskiego 

o odczytanie projektu uchwały Nr XXIV/164/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Wola Uhruska z wykonania budżetu za 2017 rok. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący otworzył dyskusję nad niniejszym 

zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/164/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Wola Uhruska z wykonania budżetu za 2017 rok, 

w którym Radni wyrazili opinię głosami w stosunku: 

 za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 
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Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu poinformował, 

że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 7.6 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA 

ABSOLUTORIUM Z TYTUŁU WYKONANIA BUDŻETU ZA 

2016 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Mariana Łubkowskiego 

o odczytanie projektu uchwały Nr XXIV/165/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący otworzył dyskusję nad niniejszym 

zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/165/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r., 

w którym Radni wyrazili opinię głosami w stosunku: 

 

 za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym ogłosił przerwę od godz. 12
10

 do godz. 12
30

. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 8.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA OBCIĄŻENIE PRAWA UŻYTKOWANIA WIECZYSTEGO 

SŁUŻEBNOŚCIĄ W ODNIESIENIU DO NIERUCHOMOŚCI 

POŁOŻONEJ W WOLI UHRUSKIEJ OZNACZONEJ W 

EWIDENCJI GRUNTÓW NUMEREM 237/43. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/166/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wyrażenia zgody na obciążenie prawa użytkowania wieczystego służebnością w 
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odniesieniu do nieruchomości położonej w Woli Uhruskiej oznaczonej w 

ewidencji gruntów numerem 237/43. 

 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza 

Gminy Pana Mariusza Jachimczuka o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się wyrażenie zgody na 

obciążenie prawa użytkowania wieczystego, nieruchomości o numerze 

ewidencyjnym 237/43 obręb Wola Uhruska o pow. 0,0841 ha służebnością 

przesyłu na rzecz PKP S.A. i jej następców prawnych. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/166/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie prawa użytkowania wieczystego 

służebnością w odniesieniu do nieruchomości położonej w Woli Uhruskiej 

oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 237/43, w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym  przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻANIA ZGODY 

NA USTANOWIENIE SŁUŻEBNOŚCI NA DZIAŁCE NR 235/7 

OBRĘB WOLA UHRUSKA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/167/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wyrażania zgody na ustanowienie służebności na działce nr 235/7 obręb Wola 

Uhruska. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza  

Gminy Pana Mariusza Jachimczuka o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się wyrażenie zgody na 

obciążenie nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewidencyjnym 235/7 obręb 

Wola Uhruska o pow. 0,9224 ha służebnością przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A i jej następców prawnych. 
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Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/167/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie wyrażania zgody na ustanowienie służebności na działce nr 235/7 

obręb Wola Uhruska, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych 

głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym  przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY 

FINANSOWEJ W FORMIE DOTACJI CELOWEJ DLA 

GMINY WYRYKI. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/168/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Wyryki. 

 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza  

Gminy Pana Mariusza Jachimczuka o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk poinformował, że proponuje się udzielić pomocy finansowej 

Gminie Wyryki w formie dotacji celowej na zorganizowanie Dożynek 

Powiatowych – święta nawiązującego do kultury i tradycji ludowej, 

obejmującego imprezy kulturalne i rekreacyjne. 

Środki w kwocie 2 500,00 zł na wspomniane zadanie zostały zabezpieczone 

w budżecie gminy na 2017 r. 

Forma i zasady dysponowania kwotą, o której mowa zostaną określone 

szczegółowo w umowie zawartej pomiędzy Gminą Wola Uhruska, a Gminą 

Wyryki. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał jaka kwota jest wydatkowana z budżetu 

Gminy na uczestnictwo w Dożynkach Powiatowych? 

Wójt Gminy poinformował, że środki w kwocie 2 500,00 zł z roku na rok są 

zabezpieczane w budżecie gminy i przekazywane gminie, która w danym roku 

organizuje dożynki oraz kwota od 1 000,00 do 1 200,00 zł na pokrycie innych 
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wydatków. takich jak zapewnienie transportu dla Zespołu Pieśni i Tańca 

Kresowiak, który to reprezentuje naszą gminę w trakcie dożynek. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/168/2017 Rady Gminy Wola Uhruska 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Wyryki, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 15 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2017 - 2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/169/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poprosił Skarbnika 

Gminy Panią Justynę Kędzierawską o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła wieloletnią prognozę finansową na lata 2017 – 

2020 oraz zmiany w budżecie gminy na 2017 r. zgodnie z załącznikami do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie niniejszej 

uchwały, po czym otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Mariusz Karpowicz poinformował, że na jednej z poprzednich sesji 

Radni zdecydowali, że nie będzie dokładać się do remontu Posterunku Policji 

w Woli Uhruskiej, a w chwili obecnej jest propozycja dołożenia kolejnych 

15 000,00 zł. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, czy w przypadku braku zewnętrznego 

dofinansowania projektów, na które to zostały zabezpieczone środki w budżecie 

gminy, wspomniane środki będą stanowiły nadwyżkę budżetową? 

Pani Kędzierawska poinformowała, że w skład wspomnianej kwoty 

15 000,00 zł wchodzi kwota 11 000,00 zł pochodząca z wypłaty odszkodowania 

od ubezpieczyciela na przywrócenie stanu poprzedniego w związku z zalaniem 

części pomieszczeń mieszkalnych znajdujących się w budynku Posterunku 

Policji w Woli Uhruskiej. 
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Pani Kędzierawska poinformowała również, że w przypadku braku 

dofinansowania złożonych projektów zabezpieczone środki nie będą stanowiły 

nadwyżki budżetowej. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XXIV/169/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017 - 2020, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 7 głosów, 

 przeciw    – 6 głosów, 

 wstrzymujących się  – 2 głosy. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 8.5 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XXIV/170/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 

uchwała została omówiona w trakcie omawiania poprzedniej uchwały, po czym 

otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą XXIV/170/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r., w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 7 głosów, 

 przeciw    – 7 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała nie została podjęta przez Radnych. 

Pani Justyna Kędzierawska poinformowała, że w związku tym, że powyższa 

uchwała została niepodjęta powstała niezgodność z podjętą wcześniej uchwałą 

dotyczącą wieloletniej prognozy finansowej. 

W związku z zaistniałą sytuacją Przewodniczący ogłosił przerwę od godz. 

godz. 13
37

 do godz. 14
15

, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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PKT 9 

PREZENTACJA PROTOKOŁU Z KONTROLI KOMISJI 

REWIZYJNEJ RADY GMINY WOLA UHRUSKA 

PRZEPROWADZONEJ W URZĘDZIE GMINY W SPRAWIE 

GOSPODAROWANIA ODPADAMI KOMUNALNYMI. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej – Panią Marię Haciuk o prezentację 

protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola Uhruska 

przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w sprawie gospodarowania odpadami 

komunalnymi. 

W związku z brakiem akceptacji przez Radnych podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy Wójt Gminy zaproponował zmianę porządku obrad 

i wprowadzenie do jego porządku podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2016 r. odczytując pismo skierowane do Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Lublinie o treści stanowiącej załącznik do protokołu. 

W nawiązaniu do propozycji Wójta Gminy, Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby wprowadzić do porządku obrad pkt 10 o nazwie „Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.”, w którym to 

propozycja została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 8 głosów, 

 przeciw    – 1 głos, 

 wstrzymujących się  – 6 głosów. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że propozycja zmiany porządku obrad została przez Radnych 

przyjęta większością głosów. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Maria Haciuk odczytała główne 

elementy składowe protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wola 

Uhruska przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w sprawie gospodarowania 

odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący podziękował Komisji Rewizyjnej pod przewodnictwem 

Pani Haciuk za wykonanie czynności kontrolnych i przedstawienie informacji 

następnie otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

W związku z brakiem chętnych do udziału w dyskusji Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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PKT 10 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Panią 

Justynę Kędzierawską o omówienie wspomnianego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska poinformowała, że w związku z tym, że uchwała 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. została niepodjęta powstała 

niezgodność z podjętą wcześniej uchwałą dotyczącą wieloletniej prognozy 

finansowej i zachodzi obawa co do dalszej realizacji przedsięwzięć zgodnie 

z zawartymi umowami. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej i otworzył dyskusję nad 

tym zagadnieniem. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą XXIV/170/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r., w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 7 głosów, 

 przeciw    – 3 głosy, 

 wstrzymujących się  – 5 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 11 

INFORMACJA GMINNYCH JEDNOSTEK 

ORGANIZACYJNYCH ZOBOWIĄZANYCH DO 

PRZYGOTOWANIA PROPOZYCJI ZAGOSPODAROWANIA 

CZASU WOLNEGO DZIECI, MŁODZIEŻY, JAK RÓWNIEŻ 

TURYSTÓW W OKRESIE WAKACYJNYM. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Pana Jerzego 

Brzozowskiego – Dyrektora GOSiR w Woli Uhruskiej o przedstawienie 

informacji o przygotowaniu gminnych jednostek organizacyjnych 

zobowiązanych do przygotowania propozycji zagospodarowania czasu wolnego 

dzieci, młodzieży, jak również turystów w okresie wakacyjnym. 

Informację o przygotowaniu gminnych jednostek organizacyjnych 

zobowiązanych do przygotowania propozycji zagospodarowania czasu wolnego 

dzieci, młodzieży, jak również turystów w okresie wakacyjnym odczytał Pan 

Jerzy Brzozowski – Dyrektor GOSiR w Woli Uhruskiej. Informacja w formie 

pisemnej została przedstawiona również przez Pana Mirosława Koniecznego  - 
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Dyrektora Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej oraz Panią Ewę Grum Dyrektora 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Woli Uhruskiej. 

W trakcie wypowiedzi Przewodniczącego o godz. 15
00

 salę obrad opuścił 

Radny Zdzisław Dąbrowski. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przedstawienie informacji 

i otworzył dyskusję nad tym zagadnieniem. 

Radny Tadeusz Pawłowski poprosił o oczyszczenie z zarośli „kanału” 

czyli zalewu przy pomocy łodzi płaskodennej oraz poprosił o wykoszenie 

ścieżki na tzw. „mogiłki”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ze względu na ochronę 

narybku koszenie zarośli w zalewie łodzią płaskodenną jest nie wskazane. 

Pan Jerzy Brzozowski poinformował, że ścieżka prowadząca na tzw. 

„mogiłki” będzie wykoszona. 

Radny Antoni Linde zapytał, czy w wakacje będzie zorganizowane kino 

letnie? 

Pan Mirosław Konieczny poinformował, że w bieżącym roku kina 

letniego nie będzie. 

Radny Tadeusz Pawłowski poprosił Pana Jerzego Brzozowskiego 

o rozważenie możliwości organizacji nauki pływania dla dzieci. 

Pan Brzozowski oznajmił, że teren kąpieliska jest trudnym terenem do 

nauki pływania szczególnie dla dzieci, niemniej jednak będą prowadzone 

rozmowy w tej sprawie. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

PKT 12 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 Po 15 lipca 2017 r. będzie więcej informacji dotyczących realizacji 

projektu scaleniowego części gruntów wsi Bytyń, Wola Uhruska 

i Józefów. 

 Przetarg na budowę zadaszonej sceny w Woli Uhruskiej będzie 

ponowiony. 
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 Projekt dotyczący przebudowy drogi w Siedliszczu i przebudowy dróg 

przy kościele uzyskał dofinansowanie i będzie realizowany. 

 Projekt dotyczący przebudowy „rampy kolejowej” nie uzyskał 

dofinansowania. 

 Projekt dotyczący budowy przydomowych oczyszczalni uzyskał zbyt 

małą liczbę punktów i nie uzyskał dofinansowania, zaś pozostałe wnioski 

dotyczące gospodarki wodno – ściekowej są nadal rozpatrywane. 

 Projekt dotyczący termomodernizacji budynku Urzędu Gminy wraz 

z projektem dotyczącym budowy oświetlenia i budowy świetlicy 

w Kosyniu są również na etapie rozpatrywania. 

 Wniosek dotyczący realizacji projektu pod nazwą „Centrum Zarządzania 

Kryzysowego” w chwili obecnej jest przygotowywany. 

 Montaż instalacji fotowoltaicznych w chwili obecnej znajduje się na liście 

rezerwowej i są niewielkie szanse na jego realizację. 

 01.07.2017 r. odbędzie się Walne Zgromadzenie Zarządu Stowarzyszenia 

LKS Vitrum, na którym to powołany będzie nowy prezes i zarząd tego 

stowarzyszenia. 

 Remont świetlicy w Zbereżu będzie wykonany niezwłocznie. 

 Będzie prowadzona wizja lokalna dotycząca oceny jakości dróg 

gruntowych oraz zasadności ustawienia znaków ostrzegawczych. 

 W przyszłości będą prowadzone analizy dotyczące zasadności 

przebudowy skrzyżowania ul. Dworcowej i ul. 1-go Maja. 

 Będzie prowadzona wizja lokalna dotycząca oceny jakości przystanku 

autobusowego oraz zasadności remontu zajezdni autobusowej. 

 Będą prowadzone analizy dotyczące kosztów odwożenia odpadów stałych 

do Włodawy zamiast do Chełma. 

 W przyszłości będzie rozważona możliwość budowy chodnika przy ul. 

Chełmskiej. 

 Będą prowadzone rozmowy z Panem Szeligą w celu przycięcia przez 

niego tui ograniczających widoczność przy ul. Dworcowej. 

Pan Maciej Markuszewski – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że projekt dotyczący rozbudowy sieci gazociągowej realizowany 

jest przez firmę z Lublina i Urząd Gminy nie posiada pełnej dokumentacji co do 

jej realizacji, natomiast Zarząd Dróg Wojewódzkich nie pozwala na sytuowanie 

w pasie swojej drogi wszelkich urządzeń wodnych czy gazociągowych. 

Pan Markuszewski poinformował również, że dowolność dostarczania 

odpadów na składowisko dotyczy tylko odpadów segregowanych, natomiast 
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odpady zmieszane zgodnie z Wojewódzkim Planem Gospodarki Odpadami 

muszą trafiać do miejsca, do którego nasza gmina jest przypisana, a nasza 

Gmina jest przypisana do PGO Chełm. 

Wójt Gminy poprosił mieszkańców o wyrażanie zgód na przeprowadzenie 

nitki gazociągowej przez swoje posesje zachęcając również do przyłączania się 

do gazociągu. 

Pan Mirosław Konieczny poinformował, że wyniki egzaminów są 

informacjami jawnymi i są do wglądu na stronie internetowej Okręgowej 

Komisji Egzaminacyjnej, oraz dodał, że tegoroczne że egzaminy wypadły 

całkiem nieźle. 

Pan Konieczny poinformował, że polityka kadrowa w Zespole Szkół w Woli 

Uhruskiej w chwili obecnej prowadzona jest na dobrym poziomie i w chwili 

obecnej zwolnień nauczycieli nie będzie, a jedynie ograniczenia przydzielanych 

godzin. 

Pan Wiesław Chomik – przedstawiciel Izby Rolniczej oznajmił, że w 2017 r. 

odbyło się trzy spotkania Izby Rolniczej. Izba Rolnicza jest autorem wielu ustaw 

oraz szeregu opinii związanych ze szkodami wyrządzonymi przez zwierzynę 

łowną oraz powstałych w wyniku suszy. 

Radny Alfred Misztalski poprosił Pana Chomika o zgłaszanie w Izbach 

Rolniczych prośby o dofinansowanie grodzenia gruntów rolnych celem 

częściowej refundacji za szkody wyrządzone przez zwierzynę łowną. 

Radny Mariusz Karpowicz poinformował, że grodzenie gruntów rolnych czy 

leśnych jest zabronione. 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 13 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Radny Alfred Misztalski poprosił, aby informacja przekazana przez Wójta 

Gminy dotycząca postępowania w przypadku powstania szkód wyrządzonych 

przez zwierzynę łowną była doprecyzowana o informację dotyczącą miejsca 

składania tych wniosków. 

 Pani Justyna Kędzierawska – Skarbnik Gminy przedstawiła informację 

dotyczącą dochodów i wydatków Urzędu Gminy, Rady Gminy oraz Urzędu 

Stanu Cywilnego w Woli Uhruskiej. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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 Przewodniczący Rady Gminy - Pan Marek Kuszneruk poprosił Radnych 

o zgłaszanie uwag i sugestii do opracowania zmian Regulaminu Rady Gminy 

i Statutu Gminy Wola Uhruska. 

 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 14 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XXIV SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 21 czerwca 2017 roku o godzinie 16
30

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam dwudziestą czwartą 

Sesję Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  


